

## Förbundsstyrelsemöte

### Publikt protokoll Svenska Skyttesportförbundet

Tid: 22 – 23 mars 2019  
Plats: Idrottens hus, Stockholm

Närvarande:	Robert Wälikangas	SvSF Förbundsordförande	RW
	Bo Ohlsson	SvSF Vice ordförande	BO
	Tomas Skarpsvärd	Ledamot	TS
	Anna Eklöf	Ledamot	AE
	Mikael Svensson	Gevärssektionen	MS
	Johan Carlson	Pistolsektionen (videolänk lö.)	JC
	Lars Kuutti	Lerduvesektionen (ersättare)	LK
	Patrik Wilhelmsson	Viltmålssektionen (ersättare)	PW
	Margareta Ekberg Emilsson	Kanslichef	ME
	Patrik Johansson	Generalsekreterare	PJ
	Lars Björk	Valberedning	LB
	Peder Kruse	Fondförvaltare (fredag)	
	Peter Ohlson	Revisor (fredag)	

§SM19-994 Sammanträdet öppnas  
Ordföranden RW förklarade mötet öppnat kl. 18:00.

§SM19-995 Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkändes utan tillägg.

§SM19-996 Godkännande av föregående protokoll  
a. Föregående mötesprotokoll  
Protokollet godkändes utan ändringar.  
b. Åtgärdslista  
Gicks igenom, uppdaterades och lades till handlingarna.

§SM19-997 Rapport AU  
a. Rapport (muntlig)  
RW informerade om MBL-förhandlingarna angående förlängningen av ME:s anställning som kanslichef fram till den 31 augusti 2019 samt om projektanställning av en person för att arbeta med digitaliseringen av utbildningsmaterial. RW informerade vidare att arbetsmiljöpolicyn och personalpolicyn gått igenom, AU avser att justera handlingarna för senare fastställande. Frågan om hur traktamenten för anställd personal och ideella personer ska hanteras har även det fastställts av AU.



- §SM19-998 Arbetsmiljö
- a. Systematiskt arbetsmiljöarbete  
ME informerade om att kansliets arbetsmiljöplan uppdaterats.
- §SM19-999 Elitfrågor
- a. Rapport  
Ingen rapport då Jonas Edman befinner sig på tävling i Mexico.
  - b. Svenska rekord  
Vendela Sörensson deltog som tävlande vid SSM i Sävsjö och sköt där 577 poäng.  
**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade att godkänna Vendela Sörenssons resultat som ett nytt svenskt rekord.
- §SM19-1000 Ekonomi
- a. Utfall / Prognos / Budget 2019  
Utfall, budget och prognos gicks igenom och lades till handlingarna. ME informerade om de önskemål Jane Jönsson lämnat för att ekonomihandlingen ska bli enkel och effektiv.
  - b. Föredrag Peder Kruse  
Fondförvaltaren Peder Kruse informerade om ekonomin och lade ett förslag på hur förbundet skulle kunna säkerställa avkastningen från portföljen.
  - c. Genomgång av årsredovisning Peter Ohlson  
Revisorn Peter Ohlson gick igenom förbundets årsredovisning och förklarade hur ekonomin sett ut och om avsättningar. Peter hade inte någonting att anmärka på i bokföringen.
  - d. Portföljrapport  
Genomgången och lagd till handlingarna.
  - e. Licenser/årsavgifter/medlemstal IOL  
Gicks igenom, att antalet licenslösare minskat med ca 100 personer jämfört med samma period förra året diskuterades, det fördes en diskussion om det gick att införa en "tävling" för att öka antalet licenslösare. ME lämnade ett förslag om att införa en straffavgift som ökar 250 kr/månad för var månad som betalningen är sen.  
**Beslut:** Regler om påminnelseavgifter finns enligt uppgift reglerade i lag och införande av ytterligare straffavgifter kräver stadgeändringar. Förbundsstyrelsen beslutade därför om att en utredning av på vilket sätt förbundet skulle kunna använda sig av påminnelseavgift och därefter eventuellt användandet av inkasso.
- §SM19-1001 Politiska områden
- a. Deltagare RIM Jönköping  
Vid mötet föreslogs att Robert Wälikangas, Patrik Johansson, Jonas Edman, Erika Lännström och Alexander Carlsson skulle representera förbundet vid Riksidrottsmötet.



**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade om deltagande enligt förslag, anmälan görs genom PJ:s försorg.

- b. Rapport  
Ingen övrig rapport om det politiska arbetet.

#### §SM19-1002 Internationellt

- a. Rapport  
Christina Åhlstedt hade lämnat en rapport från senaste ISSF och ESC-mötena, vilken gicks igenom och lades därefter till handlingarna. Förbundsstyrelsen avser att bjuda in de svenska representanterna i ISSF styrelse, Christina Åhlstedt och Claes Johansson, till en av dagarna på arbetshelgen för att kunna ha fördjupad diskussion om de internationella frågorna.
- b. FITASC General Assembly  
Information om FITASC extra General Assembly och ordinarie General Assembly i Storbritannien den 7 juli 2019. RW tog med sig frågan och avsåg att återkomma till PJ och lerduvesektionen om deltagande vid dessa möten.

#### §SM19-1003 Rapporter

- a. Sektionerna  
Gevär: MS informerade om att det gjorts undersökningar om könsneutrala tävlingar, och att utfallet i dessa undersökningar varit mer eller mindre 50% för, 50% emot. Sektionen hade därmed parkerat frågan till årsmötet.
- b. Kansliet  
RG informerade om sitt arbete med planering av innehåll i app, ett arbete som stöttats av ME och övrig personal på kansliet. Han informerade vidare om de kontakter han haft med Ågrenshuset i ärendet, samt de kontakter som initierats mellan Ågrenshuset och Xlent, företaget bakom IndTA, samt om kontakterna med SIUS och Megalink avseende portning av system mot appen. ME informerade om idén till tävlingen "kom till skott", en aktivitet för att samla föreningsmedlemmar, och för att aktivera fler kopplat till RF/Svenska Spels projekt "Framåt för fler i rörelse". ME informerade vidare om att arbetet på kansliet flyter på bra, det jobbas intensivt med en massa saker och stämningen känns bra. Ett nytt nummer av webbmagasinet "Träffsäkert" är nu publicerat efter hårt arbete av RG. Avseende uppföljningen av arbetsmiljöutredningen kommer konsulten Elisabeth Bjar att åiterrapportera till kanslipersonalen den 2 april. Sektionernas uppdateringar av skyttekortsmaterialet är i röret, pistolsektionen har lämnat sitt material och gevärsektionen är på väg att göra det, övriga sektioner har inte inkommit med något material ännu. Från och med den 1 april har Eric Wallberg anställts som projektanställd för att jobba med utbildningsprojektet och dess digitalisering. Eric är tävlingsskytt och väl insatt i verksamheten, och förbundets utbildningar. ME vill att varje sektion lämnar ett kontaktnamn till henne så att Eric enkelt kan få kontakt med sektionerna



om frågor uppstår. ME gav därefter en utmaning till styrelsen: Tappatrampet, att i lag under en given tidsperiod i snitt gå 10 000 steg per person. Förbundsstyrelsen nappade på förslaget.

#### §SM19-1004 RIG/NIU

##### a. Rapport RIG

ME rapporterade om genomfört besök i Sävsjö av henne och Alexander Carlsson.

##### b. Remissvar RIG-dimensionering 2020 – 2023

Utformningen av remissvaret diskuterades. Förbundsstyrelsen gick till votering och beslutet blev att Sportchefen och representanter från varje sektion skulle utreda svarets utformning till RF och att frågan skulle tas upp på nästa FS möte innan det slutligen remissvaret lämnas till RF senast den 24 april.

##### c. Möte kommunpolitiker Sävsjö

PJ informerade om att lokalpolitiker i Sävsjö tagit kontakt och önskat ett uppföljningsmöte kopplat till ett möte som hölls i oktober 2017 mellan lokalpolitiker och PJ samt Jonas Edman avseende förslag på ombyggnationer av Sävsjö Skyttecenter.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade att PJ och Jonas Edman företräder SvSF i fortsatt dialog och överlät åt PJ att sköta kontakten med kommunen.

##### d. Rapport NIU

Ingen rapport.

#### §SM19-1005 Utmärkelser

##### a. Förtjänstmedaljer

Vid förbundsstyrelsemötet 22—23 februari nominerades Ulla Samuelsson till SvSF:s förtjänstmedalj i guld.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade att tilldela Ulla Samuelsson förbundets förtjänstmedalj i guld enligt förslag.

##### b. Stora Skyttars märke

Olle Gabrielsson, Rommeheds SKF hade ansökt om att bli tilldelad utmärkelsen "Stora Skyttars märke" med bifogad meritförteckning. Vid kontroll av meritförteckningen gentemot statuterna visade det sig att en felräkning gjorts, och att Gabrielsson därmed inte hade tillräckligt med poäng. Förslaget från PJ var därmed att förbundsstyrelsen skulle avslå ansökan.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade om avslag på Olle Gabrielssons ansökan.

##### c. Medaljkommitté

Förbundsstyrelsen konstaterade att denna typ av ärenden behöver beredas noggrant innan beslut och att det därmed finns behov av en medaljkommitté. Vid mötet lämnades förslag på sammansättning: BO, PJ och Lars Lennartsson.



**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade om inrättande av en medaljkommitté och sammansättning enligt förslag.

§SM19-1006 SvSF strategiska verksamhetsplan

a. FS utvecklingsarbete

JC informerade om videoverktyget ZOOM för videomöten, hans bedömning var att det behövdes fem användarprofiler (obegränsat antal deltagare per profil) för att ge möjlighet till parallella möten/utbildningar. Detta beräknades till en total kostnad om 8 000 kr för samtliga fem användarprofiler per år.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade om att köpa in tjänsten Zoom för att på det sättet effektivisera förbundsstyrelsemötena och samtidigt minska kostnaderna för dem.

JC informerade vidare om lärplattformen Moodle - moodle.org - som han tittat närmare på. Den är gratis och verkade enligt JC vara väldigt intressant att jobba vidare med.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade att låta JC fortsätta arbetet, tillsammans med projektanställda Eric Wallberg.

b. SvSF VP 2019 – 2021

RW informerade om de justeringar som gjorts i VP från föregående års VP. De riktade områdena utbildning och kommunikation kvarstår, genom utveckling av utbildningsplattform samt app och webbmagasin.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade att fastställa den föreslagna verksamhetsplanen.

§SM19-1007 Förbundsmötet 2019

a. Verksamhetsberättelse

PJ informerade om att textmaterialet till verksamhetsberättelsen mottagits från samtliga personer och sektioner som var berörda och att detta sammanställts i ett dokument.

b. Programförslag

Förslaget till program för förbundsmötet gicks igenom av RW och godkändes av förbundsstyrelsen.

c. Propositioner

BO gick igenom förbundsstyrelsens proposition om stadgeändringar, berörande tidskriften Svensk Skyttesport som officiellt kungörelseorgan, en förstärkning av jämställdhet inom förbundet samt en ny definition av distrikt baserat på kommuner.

d. Motioner

Förbundsstyrelsen diskuterade motionen avseende lekmanarevisorer.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade att rekommendera avslag på denna motion med hänvisning till den proposition som förbundsstyrelsen lämnat. Förbundsstyrelsen diskuterade motionen om att åter driftsätta magasinet Svensk Skyttesport.



**Beslut:** Förbundsstyrelsen såg inte motionen som fullt utvecklad och förordade ett avslag, BO gavs uppgiften att författa texten till avslagsrekommendationen.

e. Föredragningslista

**Beslut:** RW går igenom föredragningslistan kopplat till stadgarna och återkopplar till PJ inför förbundsmötet.

f. Telegram

PJ informerade om att det sedvanliga telegrammet skickats till H.M. Konungen innevarande dag.

g. Rapport valberedningen

LB gav en kort muntlig info, valberedningen har haft telefonmöten var fjortonde dag. Trots utskick har de fått få förslag utifrån landet. Valberedningen har dock förslag och känner sig tillfreds inför förbundsmötet.

§SM19-1008 Övriga frågor

a. Föreningsärenden

Avesta Skyttegille har ansökt om medlemskap i SvSF. Kansliets utredning har givit vid handen att alla nödvändiga handlingar inkommit, varför föreningen rekommenderas inträde.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade att ge Avesta Skyttegille medlemskap i SvSF.

b. Info MSB

TS och PJ informerade om det pågående arbetet gentemot MSB, i syfte att utreda och bereda SvSF:s möjligheter att vara en aktiv medarbetare till MSB.

c. Hemställan om ekonomiskt stöd

En hemställan från Södertälje JSF om ekonomiskt stöd för en överklagan till Mark- och Miljödomstolen av tillämpningen av miljöbalken föredrogs av PJ.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade att avslå hemställan, med hänvisning till att förbundet lämnat det stöd som ansetts tillräckligt genom praktisk hjälp och skriftligt yttrande av Michael Normann.

d. RF:s förtjänsttecken (info)

PJ informerade att Kerstin Bodin och Claes Johansson kommer att tilldelas RF:s högsta utmärkelse vid Riksidrottsmötet i Jönköping i maj 2019.

e. Representation vid SOK årsmöte

PJ informerade om att inbjudan till SOK:s årsmöte kommit, och att förbundet hade möjlighet att skicka två representanter till mötet.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade att SvSF skulle representeras av PJ och Jonas Edman, och uppdrog åt PJ att administrera anmälan.

f. Rekrytering av ungdomar

PJ och TS informerade om hur hockeyförbundet använt sig av RF:s medel för att kontakta barn i vissa ålderskategorier för att göra dem medvetna om hockey och om det gensvar som hockeyförbundet fått genom detta. En



fundering om detta skulle kunna vara ett sätt för SvSF att öka rekryteringen av barn och ungdomar lades av TS och PJ.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade att lämna frågan till ungdomsrådet för utredning.

g. Ekonomiska placeringar

En fortsatt diskussion avseende fondförvaltaren Peder Kruses förslag (punkt SM19-1000B) avseende placeringar diskuterades.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade att PJ ska ta kontakt med Peder Kruse för vidare information och diskussion.

h. Årsrapport

Förbundsstyrelsen diskuterade hur beslutet om att förbundet inte längre begär in årsrapporter skulle kommuniceras.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade att detta skulle kommuniceras genom kansliet på därest lämpligt sätt.

§SM19-1009 Kommunikation

a. Att kommunicera från detta möte

§SM19-1010 Nästkommande möten

4 april FS telefonmöte – 19:00, videomöte.

18 – 19 maj Förbundsmöte Bromma.

18 juni FS telefonmöte – 19:00, videomöte.

13 augusti FS telefonmöte – 19:00, videomöte.

6 – 8 september arbetshelg Stockholm

25 – 26 oktober FS-möte Stockholm

22 – 24 november FS-möte, sektionsmöten samt skytteforum (Bromma?)

10 december FS-telefonmöte – 19:00, videomöte.